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Het	  recente	  akkoord	  van	  VNG,	  PO	  -‐en	  VO	  raad	  inzake	  nieuwbouw	  en	  renovatie	  heeft	  tot	  veel	  reacties	  
geleid.	  Binnen	  de	  VNG,	  binnen	  PO	  en	  VO	  en	  ook	  vanuit	  onze	  LVO.	  Heerlijk	  om	  te	  zien	  en	  te	  lezen	  dat	  
het	  onderwerp	  leeft.	  Er	  zijn	  bijeenkomsten	  gepland	  binnen	  de	  VNG	  waarop	  bestuurders,	  gevoed	  
door	  hun	  ambtelijke	  adviseurs,	  hun	  mening	  mogen	  geven.	  De	  adviseurs	  van	  de	  gemeenten,	  ruim	  100,	  
zijn	  lid	  van	  onze	  LVO.	  Ben	  benieuwd	  naar	  de	  uitkomsten	  en	  de	  vertaling	  ervan	  in	  het	  vervolgtraject.	  
OCW	  is	  aan	  zet	  en	  het	  is	  aan	  de	  drie	  partijen	  die	  het	  akkoord	  gemaakt	  hebben,	  de	  voortgang	  te	  
bewaken.	  Dat	  we	  vanuit	  het	  Rijk	  compensatie	  vragen	  voor	  verduurzaming,	  renovatie	  en	  nieuwbouw	  
van	  onze	  schoolgebouwen	  is	  duidelijk	  en	  nodig.	  Bovendien	  is	  het	  nodig	  elkaar	  op	  te	  zoeken	  en	  samen	  
te	  werken	  aan	  het	  onderwijs	  van	  de	  toekomst.	  Ik	  hoop	  dat	  die	  inhoudelijke	  discussie	  zal	  bijdragen	  
aan	  het	  realiseren	  van	  onderwijsgebouwen	  van	  en	  voor	  de	  toekomst.	  
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